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Kakvl su planovi Vlade Crne Gore uvezi privrednog drustva "Elektroprivreda Crna Gora" a.d., imajuci u
vidu cinjenlcu da je izmenama Idopunama Zakona o budzetu CrneGore za 2018.godlnu predvideno da
se za djellmican otkup akdja kompaniji A2A isplati 70 miliona evra budzetskih sredstava, ida II je shodno
navedenom, Vlada CrneGore definitivno odustala od opcije pronalazenja novog partnera za EPCG?

Odgovortrazim I u pisanojforml.
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